

Title (en)

Process and apparatus for coating metallic conducting wires.

Title (de)

Verfahren und Vorrichtung zum Behandeln von metallischen Leitungsdrähten.

Title (fr)

Procédé de traitement de profils conducteurs, notamment métalliques installation pour sa mise en oeuvre.

Publication

EP 0193422 A1 19860903 (FR)

Application

EP 86400114 A 19860121

Priority

FR 8500852 A 19850122

Abstract (en)

[origin: ES8705533A1] A process for treating continuous elements or wires made of electrically conductive materials, wherein said elements are passed through a liquid treatment bath. It is characterized by the fact that, before immersing them in said bath, said elements or wires are heated up to a temperature by supplying electric current through a contact bath upstream said treatment bath. A preliminary bath is preferably provided and the contact bath is brought to a high voltage with respect to both the treatment bath and the preliminary bath. Regulation of the temperature of the each individual element entering the treatment bath may be performing by controlling the current intensity so as to maintain constant the electric resistance of the element there.

Abstract (fr)

L'invention concerne un procédé de traitement de profils (2) en matériaux conducteurs de l'électricité, suivant lequel on fait défiler lesdits profils (2) à travers un bain de traitement (4) constitué de métal liquide, et plus particulièrement de zinc. Préalablement à leur immersion dans ledit bain (4), lesdits profils (2) sont chauffés par effet Joule par alimentation électrique au niveau d'un bain de contact (8) situé en amont du bain de traitement. Un bain préliminaire (6) est de préférence prévu et le bain de contact (8) est porté à un potentiel élevé par rapport au bain de traitement (4) et au bain préliminaire (6) qui sont à la masse électrique. On assure la régulation de la température de chaque profil (2) individuel à l'entrée du bain de traitement (4) en agissant sur l'intensité du courant, de manière à maintenir constante la résistance électrique du profil (2) à cet endroit.

IPC 1-7

C23C 2/02; C23C 2/06; C23C 2/36

IPC 8 full level

H01B 5/02 (2006.01); **C23C 2/02** (2006.01); **C23C 2/06** (2006.01); **C23C 2/36** (2006.01); **C23C 2/38** (2006.01); **C23G 3/02** (2006.01); **H01B 13/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

C23C 2/0038 (2022.08 - EP US); **C23C 2/024** (2022.08 - EP US); **C23C 2/06** (2013.01 - EP US); **C23C 2/36** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [X] DE 888791 C 19530903 - WESTFAELISCHE UNION A G FUER E
- [X] FR 875055 A 19420905 - KOHLE UND EISENFORSCHUNG GMBH
- [A] FR 800714 A 19360717
- [A] US 3215115 A 19651102 - KNIGHT PHILIP L, et al
- [A] FR 1127668 A 19561221
- [A] US 3010844 A 19611128 - KLEIN CLARENCE J, et al
- [A] FR 2261348 A1 19750912 - SIGNODE CORP [US]

Cited by

EP0811701A1; FR2749324A1; US5966975A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0193422 A1 19860903; AU 5246386 A 19860731; CN 86100909 A 19861008; ES 551127 A0 19870516; ES 8705533 A1 19870516; FR 2576323 A1 19860725; JP S61199062 A 19860903; NZ 214887 A 19880212; PT 81892 A 19860201; PT 81892 B 19920529; US 4714626 A 19871222; ZA 86424 B 19860924

DOCDB simple family (application)

EP 86400114 A 19860121; AU 5246386 A 19860117; CN 86100909 A 19860121; ES 551127 A 19860122; FR 8500852 A 19850122; JP 1296286 A 19860122; NZ 21488786 A 19860121; PT 8189286 A 19860122; US 81922486 A 19860115; ZA 86424 A 19860121